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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 10  Så här tyckte brukarna inom området funktionsnedsättning i Farsta 2015 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av brukarundersökningarna 

inom området funktionsnedsättning 2015 för Farsta stadsdelsområde. 

 

Ärendet 

En stadsövergripande brukarundersökning inom området funktionsnedsättning 

genomfördes under våren 2015 bland personer som har insatserna gruppbostad och 

servicebostad, korttidshem, hemtjänst och daglig verksamhet. Resultaten är positiva.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-01-05. 

Dnr 1.6-3/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande.  

 

Peter Öberg (L) anmälde ett särskilt uttalande. I detta instämde Lars Jilmstad m fl (M), och även 

Lars Hultkvist (KD) instämde med ett ersättaryttrande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Den rödgröna majoriteten delar den tveksamhet som Farsta Funktionshinderråd uttrycker 

angående denna brukarundersökning. Våra partier har tidigare i stadsdelsnämnden vid 

behandling av denna och andra brukarundersökningar framhållit att de ger en ganska 

översiktlig beskrivning av dessa viktiga verksamheter. Sedan den nya majoriteten tillträdde 

genomförs numera kontinuerligt inom hela staden kvalitetsobservationer för en fördjupad 

kvalitetsuppföljning inom äldreomsorgen. På sikt kan kanske denna metod omfatta flera 

verksamheter för att utveckla och säkerställa kvaliteten utifrån brukarnas behov. 

 

Särskilt uttalande och ersättaryttrande 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) / Lars Hultkvist (KD) 

 

”De som har sitt boende inom privat regi är i det stora hela något mer nöjda än de inom 

kommunal regi.” Majoriteten har som mål att återkommunalisera verksamheter av 

ideologiska skäl. Här ser vi ett tydligt exempel där brukarna är mer nöjda med boenden 

drivna i privat regi. Valfriheten och kundernas/brukarnas nöjdhet kan inte åsidosättas av 

rent ideologiska skäl. 


